



香港海事青年團 HONG KONG SEA CADET CORPS

總部：九龍鑽石山豐盛街 11 號

電話/Telephone：2328 8656, 2327 7883

Headquarters：11 Fung Shing Street, Diamond Hill, Kowloon. 圖文傳真/Fax：2350 2484

6 November 2020

Notice : Change of Command

This is to announce that *Captain CHAN Wai-keung Ernest* will step down from the post of *Commanding Officer* of the Hong Kong Sea Cadet Corps on 8 November 2020 after serving the Corps for 26 years. We are very thankful for Capt. Chan's commendable leadership, dedicated service and immense contribution to the youth of Hong Kong.

Commander FUNG Chi-on Ricky has been appointed *Acting Commanding Officer* by the Executive Committee. Cdr. Fung is a long serving officer who has extensive experience and established networks in the uniformed youth service, and we are confident that HKSCC will continue to thrive and move forward under his able leadership.

We are looking forward to your continuous support and close collaboration with us in serving the Hong Kong community.

Hong Kong Sea Cadet Corps



團隊司令任命

茲公佈**陳偉強上校**將於 2020 年 11 月 8 日離任香港海事青年團團隊司令。感謝陳上校過去 26 年領導團隊服務社會，對香港青少年發展貢獻良多，作育功宏。

承執行委員會任命，**馮志安中校**將出任署理團隊司令一職。馮中校為本團資深長官，擁有豐富青少年制服團隊經驗及脈絡，我們相信在他的領導下，香港海事青年團將繼續邁步向前發展。

祈盼各界友好團體鼎力支持我們，繼續服務香港。

此致



香港海事青年團 謹啓

2020 年 11 月 6 日